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Kort præsentation af projektet 

Borgerne - Ingen snerydning aldrig skiftet en flise  

RKSK - Man overtager ingen belysning 

Borgerne - Spørgsmål til hvorfor man har valgt den her proces 

Borgerforeningen skal ind over med stien til Mulbjerg 

RKSK - Opfordring om at oprette et vejlaug eller grundejerforening 

Drøftelse om op og nedgraderinger af stierne 

Borgerne - Sti med trappe ved hallen – den bør fjernes og laves mere brugervenlig. RKSK følger op 




